
Anteckningar förda vid styrelsemöte nr 6  17/12 2016   
 
Närvarande: Charlotte  Sjögren, Ann-Christine Halpin, Björn Malmberg,  Rein 
Kuningas  Jaana Alvesparr, Karin Tedesund och Martin Persson  
 
Ej närvarande: Tommy Nilsson 
 
 
 
1. Ordförande Charlotte hälsar alla välkomna 
 
2. Jaana valdes till sekreterare 
 
3. Anki redovisar balansrapport om vår ekonomi 
 
4. Spånhuset diskuterades och Björn samt Peter Alvesparr får i uppdrag att räkna på  
     kostnaden för ombyggnad. 
 
5. Banunderhåller på tävlingsbanan och träningsbanorna diskuterades. 
    Drastiska förändringar bör gå ut på sms inte bara på mail. Bosse/Pia kontaktas för   
    bättre info till våra medlemmar. 
 
6. I stallet har vi under januari och februari 12 boxar och from mars 15 boxar. 
 
7. Alla beslut SKA tas i styrelsen och inte genom enskilda överenskommelser. 
 
8. Budget för 2017 kommer att göras unde nästa möte i Januari. 
 
9. Björn redovisar lite från senaste styrelsemötet med SFK. bl.a. angående    
    serviceavgifterna. 
 
10. Datum bestämt för årsmötet 2017 blir 24/3 2017 
 
11. Övriga frågor 
    - Brev ska skrivas till U Hörnberg ang 600.00 kr samt angående transportbidrag 
    - Rein valdes av Charlotte att sitta i sportkommittéen 
 
 
Vid pennan 

Jaana Alvesparr 

 
Justerat av  
 
 
	  


